

編號 Ref. No.:	CT/122/23
日期 Date:	02/08/2023

香港聯合交易所有限公司
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項： 有關中國證監會發佈的完善特定短線交易監管的若干規定的市場諮詢

Subject: **CONSULTATION ON THE PROVISIONS ON IMPROVING THE REGULATION OF SHORT-SWING TRADING BY THE CHINA SECURITIES REGULATORY COMMISSION (CSRC)**

查詢： 參與者一般查詢熱線¹ (電話：2840 3626 電子郵箱：trd@hkex.com.hk)

Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline² (Tel: 2840 3626 E-mail: trd@hkex.com.hk)**

中華通交易所參與者 (CCEP) 及透過中華通交易所參與者買賣之交易所參與者 (TTEP) 須注意，中國證監會於 2023 年 7 月 21 日發佈了[關於完善特定短線交易監管的若干規定的徵求意見稿](#) (“徵求意見稿”)，意見反饋將於 2023 年 8 月 20 日截止。

CCEP 及 TTEP 需留意徵求意見稿中的變動建議，並評估相關變動對其營運及系統的影響。

China Connect Exchange Participants (CCEPs) and Trade-through Exchange Participants (TTEPs) are requested to note that the CSRC published [the Consultation on the Provisions on Improving the Regulation of Short-swing Trading](#) (“the Consultation”, in Chinese only) on 21 July 2023 and the Consultation will end on 20 August 2023.

CCEPs and TTEPs are reminded to take note of the proposed changes in the Consultation and assess the impact of such changes to their operations and systems.

¹ 所有參與者一般查詢熱線之通話可能會被錄音。請[按此](#)參閱香港交易所的私隱政策聲明。

² All calls to and from the Participant General Enquiry Hotline may be recorded. HKEX Privacy Policy Statement is available [here](#).



營運科

交易部

高級副總裁

高卓仁 謹啟

Jack Ko

Senior Vice President

Trading Department

Operations Division